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Crisisjeugdhulp  -  Evolutie personeel

Het aantal kinderen en jongeren die een beroep doen op crisishulp is de afgelopen jaren 
sterk gestegen. Volgens het agentschap Opgroeien zou de vraag naar crisishulp met 19% 
zijn gestegen tegenover vorig jaar. De crisismeldpunten melden dat een op de drie 
jongeren die nood hebben aan gespecialiseerde crisishulp, niet geholpen kunnen worden 
wegens een gebrek aan capaciteit. Er werden dit jaar bijna 1400 crisistrajecten 
afgesloten omdat het aanbod volzet was.

1. Graag een evolutie van het aantal personeelsleden bij de zes crisismeldpunten in 
Vlaanderen en Brussel voor de afgelopen 10 jaar, zowel in voltijdsequivalenten 
(vte’s) als koppen. 

2. Graag een evolutie van het aantal personeelsleden bij de gespecialiseerde crisishulp 
voor de afgelopen 10 jaar, onderverdeeld per dienst zowel in vte’s als koppen.  

3. Welke maatregelen zal de minister nemen om ervoor te zorgen dat alle kinderen en 
jongeren in de toekomst bij crisishulp terechtkunnen? 
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ANTWOORD
op vraag nr. 3 van 26 september 2022
van LISE VANDECASTEELE

1. Bij de start in 2014 werden er 24,95 VTE toegekend aan de crisismeldpunten, vandaag 
zijn dat 63,28 VTE. We hebben geen zicht op het precieze aantal koppen. 

2. Gespecialiseerde crisishulp is niet lineair uit te drukken in VTE omdat het een organisch 
netwerk is waarin partners dienstverlening aanbieden, vanuit een verzekerd of 
mogelijks aanbod. Er bestaan daaromtrent geen personeelsnormen.

De geestelijke gezondheidsactoren in het netwerk worden gefinancierd als netwerk 
door de FOD Volksgezondheid. De jeugdhulpactoren worden gefinancierd door middel 
van een gemoduleerde enveloppe per voorziening.

3. Het crisismeldpunt is een Vlaamse bevoegdheid. Het meldpunt werd deze legislatuur 
gevoelig versterkt (zie antwoord vraag 1).

Maatregelen die we nemen omtrent crisishulp door partners zijn

 Versterken van de crisisnetwerken (1.000.000 euro per jaar) – de invulling van dit 
budget wordt door de lokale netwerken bekeken, zodat in iedere regio de zorg best 
kan worden afgestemd op de vragen die daar zijn;

 Verdere uitrol van 1G1P (9.000.000 euro), met als doelstelling om laagdrempelige 
hulp aan te bieden, zodat crisis en escalatie kan worden vermeden;

 Een investering in Signs-of-Safety (1.500.000 euro) om gezinnen waar 
uithuisplaatsing is, intensief te begeleiden werd in 2020 al uitgerold;

 Voor jonge kinderen verduurzamen we de ‘zorggarantie voor jonge kinderen’ 
waarbij verschillende actoren zorgtafels organiseren om oplossingen op maat te 
voorzien voor de jongste kinderen. De partners beschikken over een extra 
rugzakfinancieringsmogelijkheid;

 Crisishulp in de residentiële kinder- en jeugdpsychiatrie is een federale 
bevoegdheid. Ook minister Vandenbroucke deed al bijkomende inspanningen op 
dit domein.

Bovenstaande investeringen, waarvoor Vlaanderen bevoegd is, zullen we de komende 
twee jaar verduurzamen en nog versterken.


